
Ewa Jemielity       Poznań, 03 listopada 2020 r. 

Radna Miasta Poznania 

 

 

 

     Sz. P. Jacek Jaśkowiak 

     Prezydent Miasta Poznania  

     za pośrednictwem  

     Przewodniczącego Rady Miasta Poznania 

 

     INTERPELACJA 

 

W związku z licznymi prośbami o interwencję Mieszkańców Poznania, którzy 

zaniepokojeni są kolejną dużą podwyżką opłat za odbiór śmieci, jako radna chciałabym 

udzielić jednoznacznej odpowiedzi piszącym do mnie listy w tej sprawie, dlatego proszę o 

jasną i wyczerpującą informację. 

Na Mieszkańców nałożono obowiązek segregowania śmieci, z czego większość Mieszkańców 

się wywiązuje. 

 Czy segregując śmieci, Mieszkańcy wykonują pracę na rzecz GOAP, Miasta, czy też  

innej organizacji? 

 

Z poważaniem, 

Ewa Jemielity 

 

 


